

Title (en)

Rack, show case, display stand or cabinet.

Title (de)

Stellage, Schaukasten, Verkaufsständler oder Vitrine.

Title (fr)

Tréteaux, stand d'étalage ou vitrine.

Publication

EP 0080995 A2 19830608 (DE)

Application

EP 82890169 A 19821116

Priority

AT 517881 A 19811202

Abstract (en)

The rack, showcase, display stand or cabinet is used especially for selling packets of seeds and has troughs (1) arranged on a base plate (2) for receiving display items, bars (5) being provided for attaching the troughs (1) to the base plate (2) which are bent in a meandering manner and are partially passed through slots (3, 4) in the base plate, and the troughs (1) being formed integrally from transparent, flexible material and, furthermore, the base plate (2) having holes (12) for attachment to a wall and/or holding parts for attachment to a stand (13), the bar parts (9) being provided so as to project from the base plate (2) at a right angle or at an acute angle in order, in the latter case, to be able to display packets (15) lying one behind the other inside a compartment (14). <IMAGE>

Abstract (de)

Stellage, Schaukasten, Verkaufsständler oder Vitrine, insbesondere zum Verkauf von Samenpäckchen mit auf einer Grundplatte (2) angeordneten Wannen (1) zur Aufnahme von Schaustückchen, wobei zur Befestigung der Wannen (1) auf der Grundplatte (2) mäanderförmig gebogene, durch Slitze (3, 4) der Grundplatte teilweise hindurchgeführte Bügel (5) vorgesehen und die Wannen (1) einstückig aus durchsichtigem, biegsamem Werkstoff gebildet sind und fernerhin die Grundplatte (2) Löcher (12) zum Befestigen an einer Wand und/oder Halteteile zum Befestigen an einem Ständer (13) aufweist, wobei endlich die Bügleteile (9) von der Grundplatte (2) in einem rechten Winkel oder in einem spitzen Winkel abstehend vorgesehen sind, um im letzten Falle innerhalb eines Faches (14) hintereinanderliegende Päckchen (15) zeigen zu können.

IPC 1-7

A47F 1/14

IPC 8 full level

A47F 1/14 (2006.01); **A47F 7/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47F 7/146 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0080995 A2 19830608; EP 0080995 A3 19840905; AT 387703 B 19890310; AT A517881 A 19880815

DOCDB simple family (application)

EP 82890169 A 19821116; AT 517881 A 19811202